
Mötesprotokoll
JURIDISKA FÖRENINGENS STYRELSEMÖTE 2024-05-14

§ 1 Mötets öppnande
Mötet öppnas kl. 08:06

§ 2 Närvarande ledamöter
Emil Bertilson, ordförande

Filippa Sundström, vice ordförande

Hampus Möller, kassör

Sofia Berander, sekreterare

Johannes Barth, idrottsansvarig

Annie Ahrlin, evenemangsansvarig

Arta Ekman, näringslivsansvarig

Elias Höggren, näringslivsansvarig

§ 3 Val av mötesordförande
Filippa Sundström väljs till mötets ordförande.

§ 4 Val av mötets sekreterare
Sofia Berander väljs till mötets sekreterare.

§ 5 Val av justerare
Emil Bertilson och Johannes Barth väljs till mötets justerare.

§ 6 Fastställande av dagordning
Beslutspunkt § 13 läggs till. Dagordningen fastställs därefter.

§ 7 Genomgång av föregående veckas mötesprotokoll
Sekreterare, Sofia Berander, går igenom föregående mötesprotokoll (2024-05-08).

§ 8 Varvet runt
Ordförande
Ordförande har varit på IR-möte. Ordförande och vice ordförande har planerat inför hösten.
Bland annat rörande resor, balen och nollningen.



Vice Ordförande
Vice ordförande har varit på möte med ordförande. Se ovan. Hon har varit på hållbarhetsmöte
(HCS), vilket mestadels bestod av uppföljning. En hållbarhetsrapport ska införas. Hon har
även varit på årsmöte i humanjuridiska föreningen.

Kassör
Kassör har sköter fakturor rörande diplomeringen.

Sekreterare
Sekreteraren har skött slutligt arbete kopplat till casetävlingen.

Idrottsansvarig
Idrottsansvarig har skött löpande arbete kopplat till SRL.

Evenemangsansvariga
Evenemangsansvariga har hållit i vårbanketten samt skött det slutliga arbetet efter
diplomeringen.

Näringslivsansvariga
Näringslivsansvariga har skött löpande arbete. Stafettvarvet med MAQS är imorgon, den 15
maj.

§ 9 Info: Ordförandemöte
Ordförandemötet under JURO. JF Örebro undrade hur de skulle hantera en vakant post i
styrelsen. JF Uppsala sade att om en sådan situation skulle inträffa vid deras lärosäte så får
styrelsen mandat att tillsätta någon.

JF Stockholm vill bli en egen kår.

§ 10 Info: Glassbilen
Glassbilen har blivit inställd på grund av krock i schemat.

§ 11 Beslut: Stödmedlemmar
Julia Hugosson
Emelie Olsson
Amber Helminski

Samtliga stödmedlemmar antas enhälligt (8/8).

§ 12 Diskussion: JF-klaga
“Synd att det inte var ett fotobås på vårbanketten tycker jag, hoppas ni ser till att det finns på
balen etc.”



Evenemangsansvariga noterar. Anledningen till att det inte fanns fotobås berodde på att
kårbilen var bokad den dagen, varför det inte var möjligt att transportera fotobåset till
vårbanketten.

§ 13 Beslut: Näringslivsutskott
Tova Grunditz, T4
Sofia Nilsson, T2
Kevin Bryngelsson, T2
Svea Nurman, T2

Samtliga hade goda kandidaturer och vissa hade tidigare erfarenhet av liknande arbete.

De antas enhälligt (8/8).

§ 14 Övrigt
Diskussion kring huruvida viss JF-brandad merch ska säljas eller delas ut. Vattenflaskor och
klistermärken, gnuggisar och liknande hade isåfall varit aktuellt.

§ 15 Nästa möte
2024-05-21 kl. 08:00-09:00.

§ 16 Mötets avslutande
Mötet avslutas kl. 08:47

Johannes Barth (15 aug. 2024 09:23 GMT+2)
Johannes Barth

Johannes Barth

Emil Bertilson (15 aug. 2024 20:13 GMT+2)
Emil Bertilson
Emil Bertilson
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